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Her yenilik yeni ufuklara yelken açmak demek.Bakar mısınız Fatsa Belediye Başkanlığındaki
değişime.  Tüm ilçede heyecan ve coşku yarattı.
Beklentiler yükseldi.  Yeni başkan
Muharrem Aktepe ilk basın toplantısını yaptı. Meslektaşlarımın bile yüz hatlarında değişim
yaşandı. Yeni başkanın gülen yüzünde olduğu gibi. 
Bu toplantıda projeler tanıtılmadı. Hizmet atılımları yapacağız, büyük projelerimiz var, şu proje
start aldı gibi boğucu ve sıkıcı söylemler yoktu.
Daha ziyade sosyal belediyecilik, halkla diyalog, ortak görüş, sokağın beklentileri gibi etkenler
konuşuldu. Ve Aktepe hedefine sosyal içerikli planlamaları koydu.
Fatsa’da 14 yıllık belediyecilik yönetim anlayışı yeni bir viraj aldı. 
Diyeceksiniz ki bu seçilen başkan uzaydan mı geldi. 14 yıldır bu yönetimin içinde değil miydi?
İçindeydi. Bizde sorduk bu soruyu.
“Karar ve yetki makamında olmak ayrı, alınan kararları uygulamak farklı” cevabı aldık.
“Biz uygulayıcı konumundaydık. Şimdi ise karar makamındayız.”
Bu iki cevap doyurucu mu? Zaman gösterecek.
Uzatmayayım. 
Muharrem Aktepe meseleye farklı bakıyor.
Örneğin; ilkleri gerçekleştiriyor.
Nedir bu ilkler.
Fatsa’da ilk kez 
‘RAMAZAN ETKİNLİKLERİ’
düzenlenecek. Bu günden başlayacak olan programlar 30 gün devam edecek. Takip etmeyi
ihmal etmeyin. 
12 yıl önce sonlandırılan
‘ÇINAR  FESTİVALİ’ 
şenlikleri yeniden başlayacak. Temmuz ayını bekleyin.
Yaklaşık 4 yıldır ısrarla kurulması engellenen
‘KENT KONSEYİ’
kurumunun kurulması için ilk girişim yapıldı. Talimat verildi. Kesin kurulacak. Ortak görüş
kültürümüz gelişecek. Medenice tartışacağız. 
Yollar, köprüler, altyapılar, üstyapılar, asfaltlar, beton yollar.. bunlar zaten belediyenin görevi.
Kim gelse yapacak. Ancak sosyal hayatı ilgilendiren unsurlar da önemli. 
Bu üç etken bile sosyal belediyeciliğin temel taşlarını oluşturacak. 
Ne demekti festivaller, şenlikler, panayırlar… Hepsini unutmuştuk. Yeniden hatırladık,
hatırlandık. 
Aktepe’ye sorularımızı sorarken, kimi zaman eleştirilerimizi yaparken.. daha çok yaklaşımcı,
anlayışlı, tepki vermeyen bir davranış içinde gördük. Eleştiriye açık. İftirayı ve çamur atmayı,
yalan ithamları kimse istemez.
Kendisi muhtemelen ileriye dönük siyasi ikbal düşünüyor. Aslında bu düşünce yadırganmamalı.
Çünkü hedefi olan siyasetçiler başarılı olabiliyor. Hedefiniz ve heyecanınız yoksa siyaset
yapmayın. 
Daha öncelerinde de yazdım. 
Sayın Aktepe AK Partinin potansiyel belediye başkan adayı. Erken yerel seçim olmazsa 9 aylık
bir çalışma süresi var. Bu sürede başarı gösterip, Fatsa halkının gönlünü ve memnuniyetini
kazanırsa aday olmaya en yakın şahsiyet olur. 
Ben ilk basın toplantısından bu sonucu çıkardım. 
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Fatsa’da belediye kurumunda hizmet anlayışı ve bakış açısı değişimi başladı sanırım. 
O zaman, Muharrem Aktepe Fatsa’ya hayırlı olsun. 
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